



香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員
Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人： 施德論先生 楊孝華先生 義務法律顧問： 車偉恒律師
Joint Honorary Patron: Mr. John E. Strickland Mr. Howard Young Honorary Legal Advisor: Mr. Allen W.H. Che

香港定向總會執委會會長任命及執委空缺提名

香港定向總會（總會）執委會宣佈於二零二零年一月二十三日根據本會《公司組織章程及大綱》第27C條，任命現任副會長陳志成先生為會長，即時生效。

總會現邀請各屬會為以下執委空缺遞交提名，提名期由即日起至二零二零年二月十七日。最後於二零二零年二月二十四日的議會會議中表決通過各提名，並由執委會任命。空缺如下：

副會長
義務秘書
賽事秘書

香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong Appointment of President and Invitation for Nomination of EC member's vacancies

The Executive Committee of Orienteering Association of Hong Kong (OAHK) announces that, according to Article 27C of the "Memorandum and Articles of Association" of OAHK, the Vice-President, Mr. Chan Chi Sing Clement, has been appointed on 23/1/2020 as the President with immediate effect.

Clubs are invited to submit before 17/2/2020 the nominations for the vacancies of EC member. Nominations will be approved by the Council in the Council Meeting to be held on 24/2/2020 and will be appointed by the Executive Committee.

The EC Vacancies are as follows:

Vice President
Honorary Secretary
Fixture Secretary

Orienteering Association of Hong Kong.

香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓 1014 室 Room 1014, Olympic House, No.1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong

電話 Telephone (852)25048112
電郵 E-mail info@oahk.org.hk

傳真 Facsimile (852)25775595
網址 Homepage <http://www.oahk.org.hk>